
En fråga vid social och omsorgsnämnden sammanträde den 

18 dec. 2024

1) När det kommer in klagomål på verksamheten till förvaltningen. 

Hur mycket får vi i nämnden veta om dessa klagomål?

2) Finns det någon statistik på antal klagomål och vilka områden det 

berör?

Stefan Alström (V)


